
 

Αθήνα, 5 Οκτωβρίου 2020 

Επίκαιρη Ερώτηςη 

Προσ την κ. Υπουργό Πολιτιςμοφ & Αθλητιςμοφ 

Θζμα: “Αόρατα και τα πολιτιςτικά ςωματεία για την κυβζρνηςη ςτην εποχή τησ 
πανδημίασ”  

Τα πολιτιςτικά ςωματεία ςε όλθ τθ χϊρα εκπζμπουν ςιμα κινδφνου βιωςιμότθτασ προσ το 

ΥΠΠΟΑ από τθν αρχι τθσ πανδθμίασ. Για τα ςωματεία αυτά δεν ζχει οριςτεί πλαίςιο 

λειτουργίασ με αποτζλεςμα να μθν μποροφν να τελζςουν τισ πολφ ςθμαντικζσ 

δραςτθριότθτζσ τουσ. Μάλιςτα, πολλά ζχουν ηθτιςει ενθμζρωςθ από το ΥΠΠΟΑ 

αναλφοντασ τθν δυςμενι κατάςταςθ αλλά μάταια. 

Συγκεκριμζνα ηθτοφν πλθροφορίεσ για το πρωτόκολλο μζτρων που αφοροφν ςτθν 

προςταςία από τθ διαςπορά του κορωνοϊοφ covid-19 για το χρονικό διάςτθμα ζναρξθσ των 

δραςτθριοτιτων τουσ κακϊσ και εξειδικευμζνεσ οδθγίεσ ςε ςχζςθ με το ατομικά μζτρα 

προςταςίασ (όπωσ ορίηουν οι οδθγίεσ του ΕΟΔΥ), τισ οδθγίεσ που αφοροφν ςτο χϊρο 

τζλεςθσ, τον προβλεπόμενο εξοπλιςμό κακαριότθτασ κακϊσ και τισ διαδικαςίεσ ελζγχου 

τιρθςθσ μζτρων από τουσ υπεφκυνουσ των ςωματείων. 

Ωςτόςο επτά μινεσ μετά τθν ζναρξθ τθσ πανδθμίασ τα Πολιτιςτικά Σωματεία δεν ζχουν 

λάβει τθν παραμικρι απάντθςθ από τουσ αρμόδιουσ. 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργόσ: 

1. Πωσ κα λφςετε το κζμα τθσ μθ-διενζργειασ ςυνελεφςεων για τθν εκλογι των 

Διοικθτικϊν Συμβουλίων τουσ; 

2. Για ποιο λόγο δεν ζχουν ενταχκεί οι Πολιτιςτικοί Σφλλογοι ςτο κακεςτϊσ  

αποηθμίωςθσ ειδικοφ ςκοποφ που αποφάςιςε θ κυβζρνθςθ για τθν κάλυψθ των 

τρεχοφμενων εξόδων με δεδομζνο ότι ςε άλλθ περίπτωςθ υπάρχει κίνδυνοσ για τθ 

βιωςιμότθτά τουσ; 

 
Ο ερωτών Βουλευτήσ 

 
Κρίτων Αρςζνησ 
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